

## Fine Hygienic Holding Acquires Egyptian Health and Beauty Companies Easy Care for Cosmetics S.A.E. and New Easy for Cosmetics S.A.E.

Cairo, Egypt – April 5, 2023 – Fine Hygienic Holding (“FHH”), the world-leading wellness group and manufacturer of hygienic paper products and long-term germ protection solutions, has recently acquired Easy Care for Cosmetics S.A.E. and New Easy for Cosmetics S.A.E. (together referred to as “Easy”), consumer goods companies based in Alexandria. The full integration of Easy into the FHH portfolio is expected to take place within the coming months.

Established in 1999, Easy is a market leader in the Egyptian FMCG industry, manufacturing a wide range of health and beauty products, including hair removal solutions, personal hygiene products, disinfectants and sterilizers, and baby care products. The company is particularly known for its Easy Sweet brand, which is a superior hair-removal wax that suits different skin types, and Easy Beauty Fresh Wipes as well as Easy Makeup Removal Wipes, which are free of alcohol and paraben products that give ladies a fresh, smooth, and moist skin.

Through its acquisition of Easy, FHH will be able to enrich its offerings in the Egyptian market, providing an even wider range of best-selling products to consumers, in line with its ambitious vision and commitment to continue investing in Egypt.

FHH’s shareholder Affirma Capital was critical in sourcing and executing the opportunity and the successful closing of the transaction.

Commenting on the occasion, the CEO of Fine Hygienic Holding, James Michael Lafferty, said, “With Easy, Fine Hygienic Holding has found a brand that reflects our own tireless commitment to quality and care, making this acquisition a perfect, synergistic fit for our group—and our vision for the future. Our acquisition of Easy reflects FHH’s ongoing efforts to provide consumers with a comprehensive array of wellness products that cover all aspects of their health, happiness, and wellbeing. Egypt is a pivotal market for our group, and we at FHH are eager to be able to expand our offerings throughout the country and beyond.”

Lafferty added that both companies are deeply customer focused and strive to deliver the highest quality at affordable prices. FHH will build on Easy’s commitment to continue product improvement and exceptional product performance, in line with its own tireless pursuit of excellence.

مجموعة فاين الصحية القابضة تستحوذ على شركتي "إيزي كير" و"نيو إيزي" المصريتين المساهمتين والمتخصصتين بالصحة والجمال

(القاهرة، مصر – 5 أبريل 2023): كشفت مجموعة فاين الصحية القابضة، إحدى المجموعات الرائدة عالمياً في مجال الصحة العامة وصناعة الورق الصحي وحلول الحماية من الجراثيم، عن استحواذها مؤخراً على شركتي "إيزي كير" Easy Care و"نيو إيزي" New Easy المصريتين المساهمتين واللّتين تعرفان باسم شركة "إيزي" Easy، وهي من الشركات المصرية الرائدة والمتخصصة في منتجات العناية بالصحة والجمال، والتي تتخذ من الإسكندرية مقراً لها. هذا وسيتم استكمال عملية الاستحواذ وإدراج شركة "إيزي" تحت مظلة مجموعة فاين بالكامل خلال الأشهر المقبلة.

وتختص شركة "إيزي" التي تأسست في العام 1999، والتي تعتبر من الشركات الرائدة في قطاع السلع الاستهلاكية سريعة الدوران في السوق المصرية، بتصنيع مجموعة واسعة من منتجات العناية بالصحة والجمال، حيث تمتلك العديد من الخطوط الإنتاجية، بما فيها المنتجات الطبيعية لإزالة الشعر، ومنتجات النظافة والعناية الشخصية، والمعقمات، ومنتجات العناية بالأطفال، مع باقة من العلامات التجارية المميزة التي تشتهر بها، ومنها على وجه التحديد، منتج "إيزي سويت" Easy Sweet الذي يعد من أبرز المنتجات لإزالة الشعر بالشمع الطبيعي المناسب لمختلف أنواع البشرة، وماناديل "إيزي بيوتي فريش Easy Beauty Fresh" المبللة، وماناديل إزالة المكياج المبللة، والتي تمتاز بخلوها من الكحول ومادة البارابين، لبشرة نضرة وناعمة ورطبة. ومن خلال استحواذها على شركة "إيزي"، ستمكن مجموعة فاين الصحية القابضة من تعزيز محفظة منتجاتها في السوق المصرية، مقدمةً للمستهلكين مجموعة أوسع من أفضل المنتجات، وذلك تماشياً مع رؤيتها الطموحة والتزامها بمواصلة الاستثمار في مصر.

هذا وكانت شركة أفيرما كابيتال – "Affirma Capital" المساهمة في محفظة مجموعة فاين – قد لعبت دوراً رئيسياً في إنجاح عملية الاستحواذ هذه.

وفي تعليق له بهذه المناسبة، قال الرئيس التنفيذي لدى مجموعة فاين الصحية القابضة، جيمس مايكل لافيرتي: "ينطوي هذا الاستحواذ على أهمية كبيرة؛ إذ يتماشى مع خططنا للتوسع في مجال السلع الاستهلاكية سريعة الدوران، فقد لمسنا الالتزام الشديد لدى شركة "إيزي" تجاه الزبائن بتوفير أفضل المنتجات لهم، وهو ما يتماشى أيضاً مع سعينا الدائم لوضع مجموعة متكاملة ومتنوعة من المنتجات الصحية في متناول الزبائن، خاصة في السوق المصرية التي تعد من الأسواق الهامة بالنسبة لنا". وأضاف لافيرتي بأن مجموعة فاين ستواصل البناء على التزام شركة "إيزي" بتحسين وتطوير المنتجات لتقديم للزبائن أفضل جودة بأسعار منافسة، وهو ما يتناسب مع سعي المجموعة الدائم لتقديم الأفضل في الأسواق التي تتواجد فيها.